

Dagsorden:

1. valg af dirigent
2. formandens beretning
3. fremlæggelse af regnskab og budget
4. indkomne forslag
5. fremlæggelse af kontingent og støtte til søsterklubber jf. §3 stk. 2
6. valg til Bestyrelsen (vælges for 2 år). På valg er Frank Ulm (genopstiller ikke) og Leo Drejer (genopstiller)
7. valg af 2 bestyrelsessuppleanter (vælges for 1 år)
8. valg af 2 revisorer (vælges for 1 år)
9. valg af 1 revisorsuppleant (vælges for 1 år)
10. valg til udvalg
11. eventuelt
 - a. OK app
 - b. nye klublokaler
 - c. Conventus mobilløsning

Fremmøde på GF tæller 58 stemmeberettigede medlemmer.

Pkt. 1: valgt af dirigent.

Bestyrelsen peger på Per Jensen, der bakkes op fra GF. Der er ingen indvendinger til Generalforsamlingens lovlighed.

Pkt. 2: Formandens beretning (vedhæftet, nedenstående er kommentarer fra GF).

Vedr. klubtur 2022 – det foreslås, at der laves en venteliste i tilfælde af, at nogen af de tidligere tilmeldte ikke har mulighed for at deltage

Årets motionist til stort bifald – Elsemarie Lissau!!

Helge Rahbek – mangler info omkring tidligere fremkommet forslag om passivt medlemskab af Vejle Cykel Motion og afstemning herom på Ekstraordinær Generalforsamling

Per Jensen - der vil blive indkaldt til ekstraordinær GF som vedtægterne foreskriver, da forslaget ikke kunne vedtages ved første afstemning. Den ekstraordinære GF afholdes i forbindelse med næste ordinære GF

HG – forklaring ift. dels omkostninger samt besværet med det administrative

Helge Rahbek – det kunne afhjælpe ift. mandskab til GL

HG – enig, manpower er altid en nødvendighed

Leo Drejer – det kommer til afstemning senere på kommende GF

Lars Folmer – ift. GL og ingen gavekort – der burde i hans optik ikke gives gavekort, det burde være en medlemspligt at deltage. Umiddelbar enighed fra GF.

Pkt. 3: fremlæggelse af regnskab og budget.

Bent Pedersen fremlægger regnskab for klub og GL. Kort update ift. det at være kasserer og de udfordringer og arbejds gange, der har været grundet 2 års regnskab.

Regnskab for klubben 2020:

Forklaring til vareforbrug – grundet alder, er varelager kraftigt nedskrevet, da det skulle kasseres, ligeledes gammelt klubbetøj, dette er udbudt til billige penge for at få lakeret udtømt. Udgift for hjemmeside udpensles lidt, da dette er noget højere end tidligere, årsag hertil er, at hjemmeside er opdateret. Samlet resultat udgør samlet set, primært grundet aflyst GL, et underskud på kr. 236.697,40.

Jakob Jalving – vedr. tilskud til klubbetur, er det sløjftet?

Bent Pedersen – nej, dette er for indeværende år, 2022 kommer senere

Roland Christensen – vi burde på nuværende kende beløb for kontingent?

Bent Pedersen – ja, men der er lidt af året endnu, så dette kan ikke endelig opgøres. Vi vedtager først kontingent for 2022 på GF i det nye år

Søren Lund – de 5000 i budgettet til ture, var det ikke besluttet, dette ikke skulle gives?

Leo Drejer – dette relaterer sig til Gran Fondo Jennum 2020, hvilket der var taget højde for på tidligere GF

Regnskab for GL 2020:

Jan Mahler – vedr. regning til storskærm Schmidt radio og TV – hvorfor er denne blevet betalt? Aftalen var, at dette var proforma regning, og blev løbet ikke afholdt, ville det være et forskud på året efter.

HG – ingen har kendt til denne aftale, så det er positivt, idet vi i det tilfælde har en tilgodeseddel. Vedr. Godik, der har været dialog frem og tilbage, da de har opretholdt krav mod os, dette har vi dog efter et langt tovtrækkeri fået krediteret.

Jan Mahler – ligger op til at han og Steen Rasmussen genoptager dialogen ift. Schmidt Radio og TV

Resultat for GL 2020 er et underskud på 156.560,18 kr.

Balance for klubben 2021:

Rejsekonto til klubbetur	42.500 kr.
Grejsdalsløbet	172.000 kr.
Klubkassen	263.000 kr.
Hertil varelager på ca.	100.000 kr.

Regnskab for GL 2020 indeholdt 2021:

Samlet foreløbigt resultat er 21.454,87 kr. alle regninger og et par indtægter er endnu ikke medtaget, da de ikke er opgjort, men det er marginale udsving, der vil være tale om

Søren Lund – svært at danne sig et overblik. anbefaler der fremadrettet udleveres et print, Per Jensen foreslår dette udsendes sammen med indkaldelse til GF.

Michael Hohn – kan gammelt tøj ikke sælges til billigere penge

HG – det bliver det allerede

Jakob Jalving – kan gammelt 10-speed ikke sælges, så den del af varelageret kan realiseres?

HG – lige pt. holder vi det, men bliver det ikke solgt, er det naturligvis en mulighed, særligt ift. dæk, der ikke længere bruges særlig meget, da de jo ligger og mørner over tid

Per Jensen – som verden normaliserer sig, vil det også være noget, der skal kigges på

Michael Hohn – er det muligt at lave et regneark og sende ud til medlemmerne?

HG – der hænger liste i butikken, den kan man altid kigge på

Regnskab herefter vedtaget uden yderligere kommentarer

Pkt. 4: indkomne forslag.

Ingen indkomne forslag

Pkt. 5: fremlæggelse af kontingent og støtte til søsterklubber jf. §3 stk. 2

Vi har pt. Ikke afsat noget til søsterklubber, da vi pt. gerne vil have GL op at køre, førend vi giver pengene væk

Kim Franck – er det ikke muligt at lave kontingent som automatisk opkrævning?

Dennis Ludvigsen – vi kigger på det i Bestyrelsen og har nogle alternativer, der kan være en mulighed. Dog er Conventus gratis at bruge hvor andre alternativer har brugerbetaling

Jakob Jalving – har vi kigget på, om vores søsterklubber er i knibe økonomisk?

HG – MTB kunne måske være, men ikke noget, vi ellers har kigget på

Pkt. 6: valg til Bestyrelsen (vælges for 2 år). På valg er Frank Ulm (genopstiller ikke) og Leo Drejer (genopstiller ikke)

HG – Leo Drejer og Frank Ulm ønsker ikke genvalg, vi skal derfor finde 2 nye. Bestyrelsen peger på hhv. Per Jensen og Roland Christiansen, der begge er suppleanter til Bestyrelsen i dag.

Der er ikke andre, der opstiller til Bestyrelsen og de indtræder herefter i Bestyrelsen

Pkt. 7: valg af 2 bestyrelsessuppleanter (vælges for 1 år)

Litta Lauth ønsker at indtræde som suppleant

Bo Gindesgaard ønsker ligeledes at indtræde

GF bakker op omkring deres kandidatur. Bestyrelsen ønsker generelt at inddrage suppleanterne i Bestyrelsens arbejde, så de er godt klædt på i tilfælde af, de senere skal indtræde i en kort eller fast periode.

Pkt. 8: valg af 2 revisorer (vælges for 1 år)

Ingen har nævnt, de ikke ønsker genvalg, der gives derfor genvalg til Bo Gordon og Peter Meineche

Pkt. 9: valg af 1 revisorsuppleant (vælges for 1 år)

Susanne Jensen ønsker at tage denne, da Martin Agerskov ikke længere er medlem, opbakning fra GF

Pkt. 10: valg til udvalg

Webmaster – Frank Nielsen fortsætter

Klubtursudvalget – Lars Andersen, Preben Hansen og Kristian Nissen – opbakning til fortsat virke

Langtursudvalg – Søren Lund og Lars Folmer fortsætter, Michael Hohn ønsker også at indtræde. De forhører ift. Claus Mikkelsen, om han fortsat vil være en del af udvalget

Nye medlemmer udvalg – Heinrich Gæbe fortsætter, Henrik Lund flytter til Sjælland og kan derfor ikke fortsætte. Efter debat på GF melder Mette Lund, Mette Stie, Jan Kragh og Jan Mahler sig også

Klubaften udvalg – Marianne og Susanne ønsker ikke at fortsætte. Der er ingen, der ønsker at indtræde i udvalget. Vi lader den stå åben og håber på, nogen træder frem

Arrangements-udvalget – Tina er ikke længere medlem. Mette Lund melder sig på banen og trækker Søren med ind.

Vedr. nye medlemmer udvalg:

Per Jensen – det her er et ualmindelig vigtigt udvalg, da det er hele fødekæden til klubben.

Mette Stie – er der ikke brug for flere end 2?

Torben Madsen – kan der ikke vælges nogen for hver gruppe (A1-C), så alle er repræsenteret?

John Drejer – er der ikke en liste, man kan melde sig på?

Henrik Lund – der ligger en skitse, som kunne bruges til udgangspunkt

Mette Lund – melder sig, ønsker hjælp til at lave rute, hvis det er

Per Jensen – med reference til nævnte liste, det ville være en idé at få den op at stå, så hvert klubmedlemmer kunne melde sig på løbende over året, så det enkelte medlem kunne planlægge træningen
Jan Mahler – foreslår Bestyrelsen arbejder videre med nuværende gruppe, der har meldt sig til udvalget
Mette Stie – melder sig ligeledes

Jan Mahler – melder sig

Jan Kragh – melder sig

Forslag kunne være, at der laves en aften til nye ud over introdag, så de kan få bredere kendskab til medlemmer og klub

Litta – man skal huske at tænke ind, at vi har nye med, så vi får alle med og de nye bliver taget hånd om
Niels Erik – med reference til GL, har vi brug for det? Nej, har vi brug for udvalgene? Nej – men det er grundlaget for klubben

Roland – Hvis vi ikke er i stand til at mobilisere folk til vores udvalg, hvordan skal vi så blive ved med at mobilisere arbejdskraft til vores eget løb? Vi skal være meget opmærksomme på, hvordan afvikling af løb fremadrettet kommer til at blive afviklet. Rykker vi ikke, så risikerer vi at dø!

Per Jensen – info om at Bjørn Hesselund og Hans Andersen ønsker at indtræde i Styregruppen, så principielt er vi kørende. Det er op til Styregruppen at konstituere sig selv. Ingen andre har op til eller under selve GF ytret ønske om at indtræde i Styregruppen

Pkt. 11: eventuelt

- OK app

- Der er kun fordele, da det ikke koster hverken medlem eller klub noget, det er kun en indtægt for klubben. Knud Olsen nævner Engum Idrætsforening, de fik sidste år 40.000 kr. herfra

- nye klublokaler

- nye lokaler, hvad er Generalforsamlingens holdning? MTB klubben er rykket derned. Vi vil være meget mere synlige dernede, da det ligger lige ud til vejen. Lokalerne er ca. dobbelt så store som de nuværende. Lokalerne giver mulighed for væsentlig mere branding.
 - Flemming Jørgensen – Er det klubbens eller kommunens ejendom?
 - HG - Det er kommunens ejendom, så vi kommer ikke til at afholde udgifterne til leje, etc. Vi står selv for istandsættelse. Der er udendørs arealer, hvor vi kan opholde os, der vil blive opsat borde/bænke.
 - Knud Olsen - Er cykelklubben interesseret?
 - HG – vi ved det ikke, der har været en del dialog, men de stiller en række krav
 - Finn Koldste – er det et krav, vi skal flytte ud herfra?
 - HG – nej, men vi bliver modarbejdet en del fra skolens side og det virker mest af alt til, at de gerne vil have os ud af lokalerne
 - Knud Olsen – det er fine lokaler, det eneste umiddelbare problem er de skinner, vi skal gå over for at komme ind til klublokalet
 - HG – ja, men vi cykler ofte via Toldbodvej uden udfordringer, så vi burde også kunne forcere skinnerne ind til lokalerne
 - Roland – klublokalerne kunne også bruges mere socialt til evt. at samles for at sidde og se cykelløb sammen
 - Søren Lund – det burde være en “no brainer”, lad os komme ud af de her lokaler!

Der er bred opbakning til at flytte!!!

- Conventus mobilløsning

- De tilbyder ikke en app men en webløsning, der tilbyder det samme. Conventus er en gratis løsning og primært et regnskabsprogram, hvortil der er koblet en betalingsløsning. Hvis vi vil andet, så skal vi investere i det.
 - Kjeld Markussen – pas på, at man ikke finder noget, der er for omkostningstungt
- Overordnet set – vi arbejder på, om der findes en bedre løsning

Indkomne forslag til kommende Generalforsamling – afstemning om tidligere indkommet forslag om støttemedlemskab af klubben

15/11-21 

DIRIGENT

15/11-21 

FORMAND